
Undskyld er der noget jeg har misforstået? Jeg troede jeg stemte til et folketingsvalg, men når jeg ser på 
hvad aviserne skriver om, og hvad folketinget behandler, så ligner det mere et kommunevalg vi har haft. 

I hvert tilfælde når det handler om trafikpolitik! Her ser regeringen det åbenbart som sin vigtigste 
opgave at lave kommunalpolitik i København, mere end at lave en samlet trafikløsning for hele landet.

Der er ellers nok at gå i gang med. Elektrificering af togdriften, trængsel i det meste af Østjylland i 
myldretid og manglende offentlig trafik i de fleste ydreområder. 

Jeg troede at den eneste forhindring i at lave en betalingsring var den gamle regering, og at det var en 
ide som Københavns kommune bare havde ventet på at få grønt lys til. 
Nu er det så pludselig blevet en national opgave at løse??? 

Jeg synes det er vigtigt med miljørigtige trafikløsninger. Men det er ikke kun i København det er vigtigt.
Hele landet har brug for forbedringer og nytænkning.
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